
   
 

Samsø Sportsfisker Forenings generalforsamling 15. februar 2025 

Til stede:    Afbud: 

Jan Kølbæk, formand   Kurt Nielsen, bestyrelsesmedlem 

Mark Ursell-Smith, kasserer  Troels Troelsen, bestyrelsesmedlem 

Frank Holm, bestyrelsesmedlem 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
2. Formandens beretning 
3. Kassererens aflægning og godkendelse af revideret regnskab 
4. Behandling af indkomne forslag 
5. Valg til bestyrelsen. På valg Jan Kølbæk (modtager ikke genvalg) og Troels Troelsen 

(modtager ikke genvalg) 
6. Valg af 2 suppleanter 
7. Valg af revisor 
8. Fastsættelse af kontingent 
9. Eventuelt 

 

Ad 1:  

Keld blev valgt som dirigent og konstaterede, generalforsamlingen var lovlig indkaldt i henhold 
til foreningens vedtægter. Herefter overgav han ordet til formanden, Jan Kølbæk. 

Ad 2:  

Formanden bød alle velkommen og fortalte om årets gang i foreningen. Grundet sygdom hos 
fiskeopdrætterne, har der ikke været udsætning af smolt det forløbne år. Forhåbentlig kan det 
lade sig gøre i det kommende år. 

Vi har udsat ca. 300 kg ørreder i grusgraven, og fiskeriet startede her i april 2024 og fortsatte 
sommeren over med fine fangster. Afslutningen blev som sædvanlig med fiskesuppe og pølser 
på grillen. Tak til Lissie for den gode suppe. 

 

 



   
 

 

Fiskekonkurrencen blev vundet af: 

Voksne: 

1. Piotr Nicinski - 4,25 kg 

2. Mads Due Hansen - 4,07 kg 

3. Bjørn Bo - 4,00 kg 

Junior: 

1. Johan Due Hansen - 3,95 kg 

2. Anton Kremmer - 2,57 kg (ikke til stede) 

3. Ida Nicinski - 2.48 kg 

 

Ingerid har lavet et stort stykke arbejde med vores hjemmeside, tusind tak for det. Det ser 
virkelig godt ud. 

Formanden fortalte om vores problemer med udsætning af fisk i grusgraven. For det første 
skulle vi have søen registreret i CHR-registret (Centralregister for Husdyrs Registrering), hvilket 
vi har fået. For det andet blev vi gjort opmærksom på, vi skulle have en tilladelse til udsætning 
af fisk i søen. Vi har altid haft en tilladelse fra Brattingsborg Gods, hvor vi lejer søen, men vi 
skulle også have en tilladelse fra kommunen. Vi sendte en ansøgning, men trak den dog 
hurtigt tilbage igen, da vi de sidste 40 til 50 år kontinuerligt har udsat ørreder i søen. Dette er 
altså sket før fredningen og naturbeskyttelsesloven er trådt i kraft, og med godkendelse fra 
Brattingsborg Gods. Så nu afventer vi det videre forløb i sagen. 

Vores altid velvillige hjælper, Ingeborg er blevet 75 år. Formanden ønskede på vegne af 
foreningen Ingeborg tillykke og overbragte hende blomster. 

Formandens beretning blev godkendt. 

 

Ad 3: 

Kassereren, Mark fremlagde regnskabet. Der har været indtægter på kr. 53.711,50, hvoraf 
Palle har doneret kr. 10.000. Tusind tak til Palle for dette pæne beløb. 



   
Udgifterne beløb sig til kr. 50.954, 86. Dette betyder vi har et overskud på kr. 2.756,64. Hvis vi 
ikke havde modtaget donationer, ville vi ikke have haft overskud. Derfor havde revisoren også 
følgende bemærkning: 

Bestyrelsen opfordres til at foretage et driftseftersyn, og evt. foretage nødvendige handlinger 
for at sikre driften fremadrettet. 

Regnskabet blev godkendt. 

Kassereren fortalte også om bestyrelsens planer for den fremtidige Samsø Cup. Da det er 
foreningens hovedarrangement, vil vi fremover markedsføre Samsø Cup med eget logo og 
egen hjemmeside. Desuden får den sin egen Facebook-side, og det bliver muligt at købe billet 
online. 

Som noget nyt vil der også blive mulighed for at tilmelding af team til Samsø Cup: 

 Tilmeldingen af team skal ske inden tilmeldingsfristen til Samsø Cup udløber. 
 Et team består af 2 eller max. 3 personer. 
 Kun tilmeldte til Samsø Cup kan indgå i et team. 
 Teamet må anvende de stænger, som teamet har tilmeldt. 
 Teamet kan tilmelde 1 fisk i hver kategori. 
 Fisk tilmeldt teamkonkurrencen deltager også i Samsø Cup. 
 Præmien for vinderteamet er en gratis billet til Samsø Cup pr. person til året efter. 
 I tilfælde af pointlighed vinder det team, der har fanget den største havørred. 

Pointberegning: 

 Havørred 1 point pr. 20 g. 
 Fladfisk 1 point pr. 4 g. 
 Hornfisk 1 point pr. 0,8 cm. 

 

Ad 4: 

Der var ikke indkommet nogen forslag. 

 

Ad 5: 

Jan og Troels ønskede ikke at genopstille til bestyrelsen. I stedet for Troels blev Ingerid valgt 
som nyt bestyrelsesmedlem. Tillykke med dette. Da der ikke var andre, som ønskede at 
opstille til bestyrelsen, overgav Jan sig alligevel, og blev genvalgt til bestyrelsen. Tak for det og 
tillykke Jan. 



   
 

Ad 6: 

Valg af suppleanter til bestyrelsen: 

1. suppleant Ingeborg 
2. suppleant Jens Holm 

Tillykke med valget til begge. 

 

Ad 7: 

Per Balle blev valgt til revisor. Tillykke med valget. 

 

Ad 8: 

Kontingent 2026: 

 Juniorer (6 – 18 år) forbliver kr. 150,00 
 Voksne (18 – 65 år) hæves fra kr. 275,00 til kr. 300,00 
 Seniorer (66+ år) hæves fra kr. 200,00 til kr. 225,00 

Fiskeri i grusgraven: 

 Juniorer hæves fra kr. 40,00 til kr. 50,00 pr. 2 fisk 
 Seniorer hæves fr kr. 75,00 til kr. 80,00 pr. 2 fisk 
 Gæstekort kr. 100,00 plus kr. 80,00 pr 2 fisk 

Ad 9: 

Der blev diskuteret, om vi skulle have regulering på skarven. Bestyrelsen mener ikke, det er 
nødvendigt, da der er meget få skarv i søen. 

Vi skal passe på algevæksten i søen, og være opmærksomme på, det er et lukket kredsløb. 
Måske skulle vi overveje forbud mod brugen af Power Bait. 

Der blev snakket om ændring af fiskesammensætningen. Hvis vi satte mindre fisk ud, ville vi få 
flere fisk i søen og dermed flere fangster. 

Personaleforeninger bør kontaktes med tilbud på deltagelse i Samsø Cup. 

Bestyrelsen skal have en ”Børneattest”. 

Kontakt til skolerne på Samsø 


